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Geachte voorzitter, 

  

Vandaag heeft het Instituut Mijnbouwschade Groningen (IMG) zijn jaarverslag 

over 2024 gepresenteerd. Met deze brief geef ik daarop een eerste reactie.  

  

Het IMG heeft in 2024 een aantal maatregelen uit Nij Begun in de 

schadeafhandeling geïmplementeerd. Zo is in februari de Vergoeding Eerste 

Schademelding (VES) verhoogd naar € 10.000 en is het IMG in de zomer 2024 

gestart met uitvoering van Daadwerkelijk herstel tot € 60.000. Daarnaast heeft 

het IMG vanaf november 2024 de eerste Aanvullende Vaste Vergoedingen (AVV) 

uitgekeerd. Met de implementatie van deze en andere nieuwe maatregelen is over 

heel 2024 een aanzienlijk hoger bedrag aan schadevergoedingen uitgekeerd dan 

voorgaande jaren. In totaal is € 645 miljoen uitgekeerd in 2024, terwijl dit in 2023 

nog € 310 miljoen bedroeg. Deze toename wordt voor een belangrijk deel 

verklaard doordat gedupeerden in 2023 hun schademelding hebben kunnen 

aanhouden, in afwachting van de aangekondigde verruiming van de 

schadeafhandeling. Veel van deze schademeldingen zijn in 2024 afgehandeld.  

 

Ik ben blij te kunnen melden dat de uitvoeringskosten in 2024 fors zijn 

afgenomen. De gemiddelde uitvoeringskosten van alle schaderegelingen komen 

over 2024 uit op € 0,39 per uitgekeerde euro, terwijl dat in 2023 nog € 0,78 was. 

De lagere uitvoeringskosten in 2024 zijn niet ten koste gegaan van persoonlijk 

contact met bewoners. Dit contact is met de implementatie van de nieuwe 

schadeafhandeling afgelopen jaar juist geïntensiveerd. In plaats van de regeling 

stelt het IMG de aanvrager steeds meer centraal: dit past bij de beweging naar 

een mildere, menselijkere en makkelijkere schadeafhandeling.  

 

Het IMG heeft mij laten weten dat het ook voor dit jaar een vergelijkbaar niveau 

van uitvoeringskosten verwacht. Ik blijf de uitvoeringskosten monitoren en zal, 

zoals ik heb toegezegd, hier uitgebreider op ingaan in de kabinetsreactie op de 

Staat van Groningen en Noord-Drenthe.  
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